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Zápisnica 

4.  riadne zasadnutie Kolégia rektora TU 

17. decembra 2019 

Rokovacia miestnosť rektora TU 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny priloženej k originálu zápisnice 

Program rokovania:  

1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Kontrola uznesení 

3. Informácie rektora univerzity 

4. Vzdelávanie, akreditácia a kvalita  

Ročný plán úloh 

4.1 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2019 – V rámci  prechodného obdobia 

zabezpečovať podmienky pre funkčnosť implementovaného systému riadenia kvality 

fakúlt a pracovísk podľa Smernice rektora TU č. 1/2014 o zabezpečovaní kvality 

vysokoškolského vzdelávania na TU. 

4.2 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2019 – Zabezpečovať realizáciu dotazníkových 

prieskumov podľa Smernice rektora TU č. 1/2014 o zabezpečovaní kvality 

vysokoškolského vzdelávania na TU v systéme MAIS, ich vyhodnocovanie, aktualizáciu 

dotazníkových položiek a dôsledné poskytovanie spätnej väzby. Podporovať prostredie pre 

ďalšie individuálne dotazníkové prieskumy realizované v rámci ŠP, ako aj Študentskou 

radou TU. 

4.3 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2019 – Monitorovať možnosti na podanie 

prihlášky na inštitucionálne hodnotenie realizované európskymi a zahraničnými 

inštitúciami a zabezpečovať činnosti vyplývajúce z tejto aktivity. 

Aktuálne záležitosti 

5. Vedecká, umelecká a edičná činnosť 

Ročný plán úloh  

5.1 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2019 - Zabezpečiť zapojenie TU a jej fakúlt do 

Týždňa vedy a techniky 2019.  

5.2 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2019 - Organizácia aktivity „Informačné 

vzdelávanie pre študentov TU“. 

5.3 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2019 - Organizácia podujatia „Trnavský 

Panteón“ Predstavenie osobností a udalostí trnavského regiónu. 

Aktuálne záležitosti 

6. Rozvoj a informačné systémy 

Ročný plán úloh  

6.1 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2019 - Realizovať výber dodávateľa stavby 

a rekonštrukciu strechy a krovu budovy Adalbertinum. 

6.2 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2019 - V súlade s plánom obnovy hardvérových 

zariadení na rok 2019 a s finančným limitom vo Fonde informačnej štruktúry a služieb 

realizovať výmenu morálne zastaranej a opotrebovanej techniky v serverovniach TU. 
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Aktuálne záležitosti 

7. Vonkajšie vzťahy a spolupráca 

Aktuálne záležitosti 

8. Ekonomické záležitosti univerzity 

Ročný plán úloh  

8.1 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2019 - Podľa výsledkov štúdie 

uskutočniteľnosti, pripraviť lokalitný program objektu bývalého kina Sloboda, realizovať 

verejné obstarávanie dodávateľa projektu na stavebné povolenie, vybaviť stavebné 

povolenie a začať realizačné práce na stavbe. 

8.2 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2019 - Sledovať vyrovnanosť nákladov 

a výnosov z externého štúdia.  

Aktuálne záležitosti 

Bod 1. 

4. riadne rokovanie Kolégia rektora Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len „KR TU“) 

otvoril a viedol prof. PaedDr. René Bílik, CSc., rektor Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len 

„rektor univerzity“). Privítal prítomných členov KR TU, ospravedlnil neprítomnosť prorektora 

pre vonkajšie vzťahy a dekana FZaSP,  oboznámil s navrhnutým programom a požiadal členov 

KR TU o vyjadrenie. Členovia KR TU súhlasili s návrhom programu tak, ako bol uvedený v 

pozvánke.  

Bod 2.  

KR TU sa zaoberalo kontrolou uznesení z predchádzajúcich rokovaní, rektor univerzity 

na základe konsenzu členov KR TU konštatoval: 

UZNESENIE KR TU 1/32-26032019 – trvá 

KR TU ukladá povinnosť súčastiam TU prijať opatrenia, ktorými v roku 2020 zabezpečia 

finančné prostriedky na vykrytie rozdielu medzi valorizáciou na rok 2019 a dotáciou podľa 

výkonu na rok 2020.  

T: január 2020 

 

UZNESENIE KR TU 1/3-26112019 – trvá  

KR TU poveruje kvestorku univerzity prípravou návrhu Smernice rektora Trnavskej univerzity 

v Trnave o poskytovaní príspevkov na rekreáciu zamestnancov. 

Z: Ing. Naništová 

T: február 2020 

 

Bod 3. 

     KR TU vzalo na vedomie informácie rektora univerzity o konaní zasadnutia Správnej 

rady TU, ktoré bolo dňa 28. novembra 2019, zápisnica bola zaslaná dekanom fakúlt a je 

zverejnená na internetovej stránke TU. 

     Rektor univerzity informoval o výsledkoch a záveroch 91. zasadnutia Slovenskej rektorskej 

konferencie v Nitre, na ktorej sa  zúčastnil v dňoch  3. - 4. 12. 2019. Hlavnými témami bol 
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návrh metodiky a návrh rozpisu dotácií vysokým školám na rok 2020 a návrh akreditačných 

štandardov a usmernení. 

 V oblasti metodiky boli výhrady zamerané najmä na: 

- nesúhlas s nesystémovou zmenou - zásahom do tzv. dlhých peňazí, čo by spôsobilo 

navrhované zníženie percentuálneho podielu pre rozpis podľa akreditácie o 2% 

a zvýšenie percentuálneho podielu o 2% pre rozpis podľa úspešnosti  v zahraničných 

grantoch. Tzv. dlhé peniaze, teda  prostriedky, ktoré zhodnocovali vysokým školám 

výsledok poslednej komplexnej akreditácie a  predstavovali jeden z mála stabilných 

prvkov v ich financovaní by boli touto zmenou výrazne poškodené. Zhodnocovanie 

zahraničných projektov, ak naň nie sú osobitné prostriedky, by sa malo uskutočniť až 

v súvislosti s celkovými zmenami v oblasti financovania vysokých škôl, a to vo väzbe 

na procesy, ktoré budú súvisieť s uplatňovaním novej legislatívy v oblasti kvality 

vysokoškolského vzdelávania a nového hodnotenia výsledkov vo vedeckovýskumnej 

a umeleckej činnosti. Súčasné prechodné obdobie v mnohých oblastiach zachováva a 

rešpektuje výsledky komplexnej akreditácie, a preto majú byť rešpektované aj v oblasti 

financovania; 

- financovanie štrukturálnych zmien v nasledujúcom období;  pretože v metodike MŠ SR 

2019 bola zavedená podpora štrukturálnych zmien účelovým viazaním  sumy 

finančných prostriedkov vysokým školám na predmetný účel so žiadosťou 

o preukázanie súvisu medzi nákladmi a realizáciou štrukturálnych zmien.  V metodike 

MŠ SR 2020 nie sú podporované tzv. štrukturálne zmeny, ale účelovo sú viazané 

finančné prostriedky na systémové zmeny cez rozvoj na mzdách a odvodoch. Zároveň 

sú vyčlenené finančné prostriedky na bežné výdavky na rozvojové projekty, ktoré by 

mali byť uvoľňované na základe projektov, ktoré budú reagovať na avizovanú výzvu 

ministerstva. Podľa označenia ide o duplicitné účelové vyčlenenie bežných finančných 

prostriedkov na jeden účel – rozvoj. Nie je jasné, na základe čoho bude žiadať MŠ SR 

vykazovanie použitia finančných prostriedkov na rozpočtované systémové zmeny cez 

rozvoj a ako táto rozpočtová položka súvisí s prijatými štrukturálnymi zmenami, ktoré 

požadovali opatrenia a rozpočet v r. 2019; 

- otázky spojené s financovaním rekreačných poukazov, pretože v návrhu metodiky MŠ 

SR 2020 nie sú zahrnuté finančné prostriedky na tento účel. 

 

      Vo veci návrhu akreditačných štandardov a usmernení neboli vznesené námietky voči 

parametrizácii, resp. číselnému nastaveniu kritérií akreditačného konania, ale SRK žiada, aby 

tieto boli nastavené v súlade s § 38 ods. 7 zákona o zabezpečovaní kvality vysokoškolského 

vzdelávania, ktorý potvrdzuje platnosť hodnotenia výskumnej, vývojovej, umeleckej a ďalšej 

tvorivej činnosti vysokej školy v rámci poslednej komplexnej akreditácie činností vysokej školy 

uskutočnenej podľa predpisov účinných do 31. októbra 2018 až do ukončenia prvého 

periodického hodnotenia. V nadväznosti na výsledky komplexnej akreditácie SRK žiada do 

ukončenia prvého periodického hodnotenia ponechať podmienky z komplexnej akreditácie, ale 

len pre hodnotený študijný odbor. 

Bod 4.   

Prorektorka pre vzdelávanie, akreditáciu a kvalitu (ďalej len „prorektorka pre 

vzdelávanie“) požiadala riaditeľku kancelárie rektora, aby informovala o stave plnenia úloh 

z RPÚ 2019. Riaditeľka oddelenia pre kvalitu k úlohám označeným bodmi 4.1, 4.2 a 4.3 

uviedla, že tieto boli splnené, funkčnosť vnútorného systému bola priebežne zabezpečovaná 
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z hľadiska riadenia univerzity prijímaním a vyhodnocovaním strategických dokumentov,  ako 

aj realizáciou dotazníkových prieskumov podľa platného vnútorného predpisu.  KR TU prijalo 

uznesenie:  

 

UZNESENIE KR TU 1/4-17122019 

KR TU vzalo na vedomie informácie riaditeľky kancelárie rektora o stave plnenia úloh: 

-  RPÚ 2019 – V rámci  prechodného obdobia zabezpečovať podmienky pre funkčnosť 

implementovaného systému riadenia kvality fakúlt a pracovísk podľa Smernice rektora 

TU č. 1/2014 o zabezpečovaní kvality vysokoškolského vzdelávania na TU; 

-    RPÚ 2019 – Zabezpečovať realizáciu dotazníkových prieskumov podľa Smernice 

rektora TU č. 1/2014 o zabezpečovaní kvality vysokoškolského vzdelávania na TU 

v systéme MAIS, ich vyhodnocovanie, aktualizáciu dotazníkových položiek a dôsledné 

poskytovanie spätnej väzby. Podporovať prostredie pre ďalšie individuálne dotazníkové 

prieskumy realizované v rámci ŠP, ako aj Študentskou radou TU; 

- RPÚ 2019 – Monitorovať možnosti na podanie prihlášky na inštitucionálne hodnotenie 

realizované európskymi a zahraničnými inštitúciami a zabezpečovať činnosti vyplývajúce 

z tejto aktivity. 

 

     Riaditeľka kancelárie rektora zároveň informovala o zverejnení spätnej reakcie rektora TU 

na výsledky absolventskej ankety a požiadala dekanov fakúlt o zverejnenie ohlasu i na 

internetových stránkach fakúlt. 

      Prorektorka pre vzdelávanie  požiadala, aby  návrhy nominácií na udelenie Ceny Martina 

Palkoviča v zmysle vnútorného predpisu zaslali dekani fakúlt do 15. februára 2020; a zároveň 

požiadala dekanov fakúlt, aby žiadosti vo veci školného doručené po termíne boli vrátené 

z úrovne fakulty späť žiadateľovi. 

    Prorektorka pre vzdelávanie informovala o porade s prodekanmi fakúlt pre vzdelávanie. 

Okrem iného sa zaoberali prípravou Dňa otvorených dverí, ktorý sa bude konať dňa 29. januára 

2020. Pre uchádzačov, ktorí sa zapíšu v tento deň, bude poskytnutá zľava 10€ z výšky poplatku 

za podanie prihlášky.   

       Prorektorka pre vzdelávanie  poskytla informáciu o svojej aktívnej účasti na slávnostnej 

Rade Asociácie univerzít tretieho veku na Slovensku dňa 5.decembera 2019, na pôde 

Slovenskej technickej univerzity v Bratislave, kde vystúpila v bloku prednášok zameranom na 

Prezentáciu vízií a smerovania univerzít tretieho veku na Slovensku. V tejto súvislosti dala 

námet dekanom fakúlt, aby v prípade, že vyhodnotia niektorú z prednášok ako zaujímavú pre 

frekventantov UTV TU, aby o tejto skutočnosti poslali informáciu Mgr. Anne Skupinovej.  

 

      Ako ďalej uviedla prorektorka pre vzdelávanie, problematiku propagačných materiálov 

bude potrebné v ďalšom období zlepšiť; tieto záležitosti bude centrálne vybavovať priamo 

oddelenie marketingu. 

      V otvorenej diskusii dekanka PdF požiadala, aby v súvislosti s prijímaním študentov 

z Ukrajiny, právnička TU pripravila informovaný súhlas rodičov. V rámci tejto témy sa 

komunikovala celková problematika týchto študentov aj s ohľadom na ich jazykovú 

a informačnú vybavenosť.   
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Bod 5.  

 

     Prorektor pre vedu informoval o stave plnenia úlohy RPÚ 2019 - Zabezpečiť zapojenie TU 

a jej fakúlt do Týždňa vedy a techniky 2019, s tým, že počet aktivít má stúpajúci trend, spolu 

bolo zorganizovaných 49 podujatí.  

UZNESENIE KR TU 2/4-17122019 

KR TU vzalo na vedomie Informáciu o stave plnenia úlohy RPÚ 2019 - Zabezpečiť 

zapojenie TU a jej fakúlt do Týždňa vedy a techniky 2019.  

  

      Prorektor pre vedu informoval o splnení úlohy „Organizácia aktivity „Informačné 

vzdelávanie pre študentov TU“. Ide o kontinuálne podujatie realizované Univerzitnou 

knižnicou, tento rok sa tento seminár konal pre doktorandov. Priebežne je možné prihlásiť sa 

so záujmom o poskytnutie tejto služby. 

UZNESENIE KR TU 3/4-17122019 

KR TU vzalo na vedomie Informáciu o splnenej úlohe RPÚ 2019 - Organizácia aktivity 

„Informačné vzdelávanie pre študentov TU. 

 

     Ďalej prorektor pre vedu poskytol informácie k plánovanému podujatiu „Trnavský Panteón“ 

Predstavenie osobností a udalostí trnavského regiónu sa neuskutočnilo na základe zmeny 

podmienok. Dekan FF navrhol spojiť sa v tejto veci s TTSK a pokračovať v realizácii.  

 

UZNESENIE KR TU 4/4-17122019 

KR TU vzalo na vedomie Informáciu o  úlohe RPÚ 2019 - Organizácia podujatia 

„Trnavský Panteón“ Predstavenie osobností a udalostí trnavského regiónu. 

 

      Z aktuálnych záležitostí prorektor pre vedu oznámil, že bolo zrealizované  korešpondenčné 

hlasovanie vo veci nominácií do komisií VEGA, všetci navrhnutí kandidáti boli chválení (19), 

budú potvrdení na jarnom zasadnutí vedeckej rady, požiadal aby nominantov oslovili 

o individuálne vyplnenie prihlášky. Rovnaká žiadosť bude zaslaná do komisií KEGA 

s termínom do 31. januára 2020. 

Prorektor pre vedu ďalej informoval o aktuálnom stave publikačnej činnosti,  s tým, že registre 

budú uzavreté k 31.1.2020. Komplexný prehľad doručí elektronickou poštou všetkým členom 

KR TU. 

V otvorenej diskusii dekan FF požiadal o zaregistrovanie  vydavateľstva TU „TYPI 

UNIVERSITATIS TYRNAVIENSIS“  vo Web of Science. Dekanka PdF požiadala 

o poskytnutie analýzy hodnotenia VVUČ. Prorektor pre vedu oznámil, že analýza je 

v štádiu prípravy a možnosť registrácie preverí.   

Bod 6.   

 

Prorektor pre rozvoj informoval o splnení  úlohy RPÚ 2019 - Realizovať výber dodávateľa 

stavby a rekonštrukciu strechy a krovu budovy Adalbertinum.  
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UZNESENIE KR TU 5/4-17122019 

KR TU vzalo na vedomie informáciu prorektora pre rozvoj o splnení úlohy RPÚ 2019 - 

Realizovať výber dodávateľa stavby a rekonštrukciu strechy a krovu budovy 

Adalbertinum. 

     Prorektor pre rozvoj informoval o priebežnom plnení úlohy RPÚ 2019 - V súlade s plánom 

obnovy hardvérových zariadení na rok 2019 a s finančným limitom vo Fonde informačnej 

štruktúry a služieb realizovať výmenu morálne zastaranej a opotrebovanej techniky 

v serverovniach TU.  

UZNESENIE KR TU 6/4-17122019 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre rozvoj o priebežnom plnení úlohy 

RPÚ 2019 - V súlade s plánom obnovy hardvérových zariadení na rok 2019 a s finančným 

limitom vo Fonde informačnej štruktúry a služieb realizovať výmenu morálne zastaranej 

a opotrebovanej techniky v serverovniach TU.  

     Ďalej prorektor pre rozvoj poskytol súhrn informácií týkajúcich sa budovy Adalbertinum. 

Stavba bola ukončená, je podaná žiadosť o kolaudačné rozhodnutie, malo by byť doručené 

začiatkom budúceho roka. V príprave je i slávnostné uvedenie tejto stavby. Taktiež bolo 

ukončené vložkovanie komínov, podaný projekt na archeologické výskumy, ktorý je v štádiu 

odborného posudzovania, s predpokladaným  výsledkom na jar 2020. Zmluva o dielo na 

prípravu projektovej dokumentácie na celkovú rekonštrukciu je pripravená na podpis. 

     Vo veci plánovanej výstavby Auly a kongresového centra boli vykonané úkony zamerané 

na prípravu zmluvy o dielo na realizáciu projektovej dokumentácie; legislatívny proces 

posudzovania návrhu zmluvy bol ukončený. 

      Vzhľadom na neprítomnosť prorektora pre vonkajšie vzťahy, prorektor pre rozvoj  

informoval o pripravovanej účasti TU v konzorciu univerzít v rámci výzvy na iniciatívu  

„European University Network“ (EUN). Ide o spoluprácu s univerzitou Leuphana v nemeckom 

Lüneburgu, ktorá by mala byť v dvoch formách, jednak v spoločnom bakalárskom študijnom 

programe „Liberal European Studies“a tiež v rámci tretej misie „MultiLaw. 

 

     V závere tohto bodu rektor univerzity oznámil, že sa pripravujú zmeny v štruktúre Rektorátu 

a poskytol informácie týkajúce sa oddelenia PR a marketingu. Aktuálne je v príprave ročný 

plán a jeho rozpočtové krytie pre celý  segment prezentácie TU.  

 

Bod 7. 

 

      Kvestorka univerzity informovala o splnení úlohy RPÚ 2019 - Podľa výsledkov štúdie 

uskutočniteľnosti, pripraviť lokalitný program objektu bývalého kina Sloboda, realizovať 

verejné obstarávanie dodávateľa projektu na stavebné povolenie, vybaviť stavebné povolenie a 

začať realizačné práce na stavbe. Ako už v predchádzajúcom  bode uviedol prorektor pre 

rozvoj, zmluva o dielo je pripravená na podpis. 

UZNESENIE KR TU 7/4-17122019 

KR TU vzalo na vedomie informáciu kvestorky univerzity o splnení úlohy RPÚ 2019 - 

Podľa výsledkov štúdie uskutočniteľnosti, pripraviť lokalitný program objektu bývalého 
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kina Sloboda, realizovať verejné obstarávanie dodávateľa projektu na stavebné 

povolenie, vybaviť stavebné povolenie a začať realizačné práce na stavbe.  

 

     Kvestorka univerzity informovala o stave plnenia úlohy RPÚ 2019 - Sledovať vyrovnanosť 

nákladov a výnosov z externého štúdia. Poskytla detailný prehľad stavu za rok 2018 

a  k 30.11.2019. Ako uviedla, v roku 2018  bola vykázaná strata na FZaSP, ostatné fakulty mali 

kladný hospodársky výsledok; v rok 2019 bol totožný s rokom 2018, iba na FZaSP mierne 

stratový. 

UZNESENIE KR TU 8/4-17122019 

KR TU vzalo na vedomie informáciu kvestorky univerzity o splnení úlohy RPÚ 2019 - 

Sledovať vyrovnanosť nákladov a výnosov z externého štúdia. 

 

     Dekanka PdF poďakovala za uvedené informácie, ako uviedla, túto úlohu navrhla sledovať 

a informovala o zámere navrhnúť uznesenie, aby sa takéto sledovanie realizovalo aj naďalej. 

V tejto súvislosti rektor univerzity informoval o zámere prípravy novely Pravidiel hospodárenia 

na TU. 

     Ďalej kvestorka univerzity informovala o návrhu metodiky a návrhu rozpisu dotácií na rok 

2020.  Ministerstvo zvýšilo verejné výdavky pre vysoké školy o 100 mil. €. Okrem iného 

uviedla, že bol zmenený koeficient absolventov bakalárskych študijných programov, v rámci 

dotácie na výskum váha z kritéria A bola znížená a presunutá na zahraničné granty, príspevok 

na stravu študentov bol zvýšený na 1,4 €,  koeficient pre profesionálne študijné programy bol 

zvýšený z 1,0 na 2,0. TU dostala viac finančných prostriedkov na mzdy i valorizáciu. 

Ako ďalej uviedla kvestorka univerzity, v rámci prípravy návrhu rozpočtu na rok 2020 sú 

momentálne  v štádiu finalizácie podklady, a to požiadavky na fondy a Tovary a služby. 

      Rektor univerzity predstavil  proces tvorby a schvaľovania rozpočtu so zachovaním 

funkčného systému solidarity,  s dôrazom na slovo „funkčného“. 

      Dekanka PdF požiadala o overenie, či študijné programy LVM  a Ošetrovateľstvo, ktoré sú 

akreditované ako profesionálne orientované sú bonifikované v zmysle aktuálnej metodiky.  

     Prorektorka pre vzdelávanie konštatovala, že na FZaSP nie sú stotožnení s tým, že tieto 

študijné programy sú zaradené ako profesionálne orientované.  

      Predsedníčka AS TU požiadala, aby sa v rámci procesu prípravy návrhu rozpočtu  

uskutočnilo  stretnutie s ekonomickou komisiou AS TU. Rektor univerzity požiadal kvestorku 

univerzity o realizáciu tohto pracovného stretnutia. 

     Na záver rektor univerzity poďakoval prítomným za aktívnu účasť, zaželal im príjemné 

vianočné sviatky a v novom roku 2020 veľa zdravia a spokojnosti v pracovnom i osobnom 

živote. 

                                                                      

                                                                       Schválil: prof. PaedDr. René Bílik, CSc. 

                                                                                      rektor Trnavskej univerzity v Trnave 

 

                                                                       Zapísala: PhDr. Adriana Krupová 
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